　　If you could start your career again,what would you do differently?
　　如果可以重新开始你的职业生涯，你会有什么改变?

　　I like what I do now.

　　我喜欢我现在做的事情，

　　It has worked out really well.

　　它也进行的非常顺利。

　　The only thing I would change is I would have entered the field of PR sooner.

　　只有一件事我想要改变，那就是早一点进入公关这一行。

　　Right after college,I was interested in so many things and tried different fields from sales to customer service.

　　大学毕业之后，因为我兴趣太广泛，所以从销售道客服等行业，我都尝试过了。

　　Of course,all those experiences contribute to what I do now.

　　当然，这些经验对我现在做的事也是益处良多。

　　PR=Public Relations 公共关系

　　可以回答:“不会有什么改变”。如果要回答会有所改变，可以说些年轻时有些事可以做的更好。

　　If you had to live your life over again,what would you change?

　　如果人生必须重来，你想改变什么?

　　What career or business would you consider if you were starting over again?

　　如果重新来过，你会考虑什么职业呢?

